
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie školstva, mládeže, kultúry a športu pri MsZ Krompachy, konanej dňa 
3.5.2023 

___________________________________________________________________________ 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie, ktorá privítal všetkých prítomných.  
 
Predseda komisie oboznámil prítomných členov s programom zasadnutia, s ktorým súhlasili 
všetci prítomní členovia. 

 
Program rokovania: 

1. Úvod, privítanie 
2. Správa o hospodárení škôl a školských zariadení za rok 2022 
3. Diskusia 
4. Záver 

 
Rokovanie 
Bod 1. Predseda Komisie školstva, mládeže, kultúry a športu (ŠMKaŠ) p. Igor Jendruch 
privítal prítomných členov a zároveň požiadal o slovo Ing. J. Znanca. 
 
Bod 2.  Ing. J. Znanec prítomných oboznámil so správou hospodárenia škôl a školských 
zariadení za rok 2022. Jednotlivé príjmy ako aj výdavky za školy a školské zariadenie sú 
spracované v prehľadných tabuľkách na prenesené kompetencie (dotácie od štátu) a na 
originálne kompetencie (dotácia z mesta). 
Spolu za školstvo boli na bežné výdavky čerpané finančné prostriedky vo výške 4 471 357,73 
€ a na kapitálové výdavky 1 977,60 €. 
Základným školám a školským zariadeniam v hodnotenom období boli uskutočňované úpravy 
rozpisov rozpočtu. 
Rozpis  finančných  prostriedkov  vychádzal z legislatívy  upravujúcej  financovanie v školstve  
v roku 2022 a súčasne rešpektoval účelovosť a čerpanie výdavkov na bežnú prevádzku, potrebu  
krytia  potrebu  krytia mzdových  nákladov zamestnancov a  štruktúru  ich  čerpania.  Za  účelné  
a  hospodárne  nakladanie s  rozpočtovými  prostriedkami  zodpovedá  riaditeľ školy a školského 
zariadenia. 

 
Bod 3. V diskusii Igor Jendruch  sa informoval o uskutočnenej brigáde čistenia nášho okolia 
školami. Upratovanie sa zúčastnili všetky základné a stredné školy vrátane špeciálnej ZŠ. Do 
čistenia sa zapojilo vyše 300 žiakov.  
Pán Jendruch sa informoval aj o možnosti rekonštrukcie sociálnych zariadení na ZŠ Zemanská. 
Ing. Znanec informoval o podaní žiadosti o finančné  prostriedky na riešenie havarijného stavu 
prostredníctvom regionálneho úradu školskej správy v Košiciach. Žiadosť je zaregistrovaná na 
MŠ SR. 
Ing. Martin Štancel sa informoval o navýšení stravníkov od mája v súvislosti so stravou 
„zadarmo“ a personálneho zabezpečenia. Ing. informoval, že úmerne s navýšením počtu jedál 



sa zvýšia aj vlastné príjmy ( režijné náklady 0,50 €/jedlo), v prípade potreby je možné zvýšenie 
úväzku v ŠJ. V ZŠ s MŠ SNP sú pripravené priestory na školskú jedáleň aj kuchyňu, ak budú 
zverejnené výzvy na vybavenie školských kuchýň, mesto sa zapojí do projektu. 
Bod 4. 
Predseda sa poďakoval prítomným členom za účasť, poprial všetkým príjemný deň a zasadnutie 
ukončil.  
 
V Krompachoch dňa 9.5.2023 
 
Zápis vyhotovil: Ing. Ján Znanec 
 
 
 
 
 
          Igor Jendruch 
                                                                                              predseda komisie 
 


